
_________________________________________________________________________

Datum:  1. Prosince 2011

Přítomni:  Jan Konvalinka, Tomáš Kraus, Miloš Buděšínský, Lubomír Rulíšek, Jitka Moravcová, Irena 
Valterová, Jana Hodačová

Omluveni: Antonín Holý, Hana Sychrová 

Hosté: Zdeněk Havlas, Iva Pichová, Božena Petschová

Program:

1. Informace bezpečnostního technika p. Pošty o současné situaci v PO a BZOP na ústavu a 
vyjádření k novým podnětům z veřejné diskuse.

2. Informace o přípravě voleb do Rady ÚOCHB.

3. Stanovisko k iniciativě studentů na pořádání konferencí PhD studentů na ÚOCHB.

4. Různé.

Zápis:

Aklamací byl jednomyslně schválen zápis ze zasedání dne 3 11. 2011 a rozšířený program jednání. 

Ad 1)  Rada vzala na vědomí vysvětlení p. Pošty k některým připomínkám z veřejné diskuse a 
informace o možnostech řešení podnětů pracovníků v oblasti PO a BZOP. Po projednání širokého 
okruhu otázek a delší diskusi dospěla RP k následujícímu usnesení.

Usnesení:  
Rada připomíná, že úřední hodiny bezpečnostního technika jsou již dlouhodobě ÚT: 8 – 12 hod., ST: 
11 – 15 hod. Pro zlepšení komunikace doporučuje vedení a) zřídit ústavní e-mail bezpečnostního 
technika a odkaz na číslo jeho mobilního telefonu umístit na tabulku v každé laboratoři, b) 
organizovat pravidelná diskusní setkání bezpečnostního technika s pracovníky ústavu. Rada vítá 
rozhodnutí vedení o vytvoření simulovaných nebezpečných situací pro vrátné s důrazem na jejich 
řešení a to v denním i nočním režimu. Dále Rada doporučuje vedení  zavést funkci poradce ředitele 
pro otázky bezpečnosti práce a obsadit je velmi zkušeným a respektovaným chemikem z řad 
pracovníků ústavu..

Ad 2)  Rada vzala na vědomí informace doc. Konvalinky o zajištění voleb dne 5. 12. a s ohledem na 
zajištění platnosti voleb (požadovaná účast nejméně 50% oprávněných voličů) důrazně apeluje na 
hojnou účast.

Ad 3)  Doc. Konvalinka seznámil RP s iniciativou studentů ÚOCHB pořádat neformální studentská 
setkání, kde budou studenti prezentovat své skupiny a požívané metody, s cílem přispět k celkovému 
přehledu o přístrojovém vybavení a metodické kvalifikaci jednotlivých skupin i navázání užších 
vzájemných kontaktů mezi studenty různých vědeckých týmů..

Usnesení:  

Rada i přítomní zástupci vedení velice vítají tuto studentskou iniciativu a souhlasí s podporou ústavu 
při organizačním zajišťování akcí, zejména pokud jde o zajištění posluchárny a finančního příspěvku 
na občerstvení. 
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Ad 4) 

• Paní Petschová informovala o současné situaci ve věci nákupu Státních dluhopisů a Pokladničních 
poukázek ČR. Na základě vyhodnocení výběrového řízení o správu volných aktiv probíhá před 
uzavřením smluv v současné době jednání se třemi uchazeči (z přihlášených pěti) a to s: ČSOB 
Asset Management, a.s., Investiční kapitálovou společností KB, a.s. a Pioneer Investments s cílem 
rozdělit vložené finanční prostředky mezi tyto správce rovným dílem a dosáhnout jednotných, pro 
ÚOCHB co nejvýhodnějších, podmínek. V souvislosti s investováním do státních dluhopisů a 
pokladničních poukázek ČR požádala paní Petschová o schválení převodu finančních prostředků 
ve výši Kč 900 mil. z Rezervního fondu do Fondu reprodukce majetku. 

Usnesení:  

Rada aklamací jednomyslně schválila převod finančních prostředků ve výši Kč 900 mil. z Rezervního 
fondu do Fondu reprodukce majetku. 

• Dr. Rulíšek oznámil rozhodnutí odstoupit z funkce člena Rady ÚOCHB podle Čl. 1 odst. 5 
jednacího řádu ke dni 31. 12. 2011, tj. před uplynutím jeho funkčního období. Jménem členů rady 
mu za úspěšnou činnost ve funkci za uplynulé období poděkoval předseda RP. 

• Termín pro vyhodnocení tří nejvýznamnějších vědeckých výsledků ústavu za rok 2011 byl 
s ohledem na obtížnost výběru v příliš krátké době na posouzení posunut do pátku, 9. 12.

Zapsal: B. Koutek

Schválil: J. Konvalinka, předseda Rady ÚOCHB


